
 

 

Protokół Nr XIII/2015 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 26 listopada 2015r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
05

 

Zamknięcie obrad – godz. 12
55 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach XIII Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew oraz 18 innych zaproszonych osób, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy 

Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowały: 

 

1. Iwona Lewandowska – podinspektor ds. gospodarki nieruchomościami 

2. Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
05

 otworzył XIII Sesję Rady 

Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 2 i 3 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym 



7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Informacja Wójta Gminy Wierzchowo o dotychczasowej realizacji w roku bieżącym 

zadań inwestycyjnych i prac remontowych na terenie Gminy Wierzchowo - 

podsumowanie efektów. 

10. Zapoznanie się z planowanymi taryfami dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków na 2016 rok. 

11. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków – druk nr 70; 

b. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego w 2015 roku – druk nr 71; 

c. w sprawie określenia kryteriów i przyznania każdemu kryterium określonej liczby 

punktów oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznej szkoły podstawowej lub 

publicznego gimnazjum w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej 

publicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę 

Wierzchowo – druk nr 72; 

d. w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – Gminnego Ośrodka 

Kultury, Sportu i Turystyki w Wierzchowie oraz Biblioteki Publicznej im. Ignacego 

Solarza w Wierzchowie – druk nr 73; 

e. w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na 

lata 2015-2025 – druk nr 74; 

f. w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Wierzchowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2016 – 

druk nr 75; 

g. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2015 rok – druk nr 76. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

13. Komunikaty i sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z Radnych lub Wójt chciałby 

uzupełnić zaproponowany porządek obrad o dodatkowe punkty lub o inne istotne dla Rady 

lub naszej społeczności samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby 

zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia XII Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 29 października 2015 roku 

został wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed rozpoczęciem 

sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych w nim 

zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 52 ust. 

1-5 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 



zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XII sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XII sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 5. 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz przedłożył Radzie informację na temat prac Rady w 

okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Dorota Sobczak. 

Protokół Komisji Nr 7/2015 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki. 

Protokół Komisji Nr 9/2015 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 9/2015 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 



4) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 9/2015 stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu.  

Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna 

interpelacja 

 

Na sesji interpelacje złożyli: 

 

1. Radny Andrzej Kaczorkiewicz złożył ustnie jedną interpelację o treści: 

„W imieniu mieszkańca wsi Otrzep Grzegorza Bachmury proszę o podjęcie działań 

mających na celu przywrócenie nawierzchni drogi w Otrzepie do stanu sprzed budowy 

kanalizacji. W chwili obecnej stan nawierzchni drogi wymaga przynajmniej 

doraźnego zabezpieczenia, ponieważ utrudnia przejazd w okolicach placu zabaw.” 

 

2. Radny Ryszard Borowicz złożył jedną interpelację pisemną o treści: 

„Przez miejscowość Sośnica Gmina Wierzchowo przebiega droga wojewódzka Nr 

177. Na wysokości posesji Nr 35 przy wjeździe na posesję jest zagłębienie jezdni, w 

którym tworzy się duże zastoisko wody. Aby odprowadzić wodę z tego zastoiska 

zamontowano studzienkę z kratką i odprowadzono wodę do studzienki chłonnej na 

poboczu drogi. To prowizoryczne rozwiązanie nie spełnia swojej roli, bowiem już 

woda prawie nie wsiąka w glebę, studzienka w 2/3  jest stale wypełniona wodą. Woda 

stojąca na jezdni naprzeciw bramy wjazdowej na posesję jest przez jadące pojazdy 

rozchlapywana na drewnianą bramę, która ulega niszczeniu. 

Podobna sytuacja jest przy krzyżu, w zaniżeniu zbiera się woda, wycięty rowek w 

asfalcie nie odprowadza wody. Po niewielkich opadach na jezdni stoi kałuża wody. 

Sytuacja ta ma miejsce na łuku drogi, zima kałużę pokrywa lód, grozi to może 

wypadkiem. Obie sytuacje mają miejsce dlatego, że profilując drogę w czasie remontu 

doszło do zagłębień w jezdni. W czasie przeglądu gwarancyjnego w dniu 02.07.2015r. 

obiecano właścicielowi posesji Nr 35, że problem zostanie rozwiązany. Nawet 

informowano go, jak rozwiąże się problem. Proszę o pilne rozwiązanie problemu.” 

Radny poprosił o przesłanie interpelacji do Zachodniopomorskiego Zarządu 

 

3. Radny Zdzisław Bełzowski złożył interpelacje pisemną o treści: 

„Zwracam się z prośba do firmy wymieniającej linie energetyczną w miejscowości 

Będlino o posprzątanie w miejscach, gdzie były składowane zużyte słupy elektryczne. 

W miejscach tych są porozbijane izolatory a także resztki połamanych słupów 

energetycznych. Kawałki wymienianych słupów energetycznych są także 

pozostawione przy niektórych wymienionych słupach elektrycznych.” 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz, wobec braku dyskusji zamknął punkt 7 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 8. 

Ad. 8 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 8 porządku 

obrad i ogłosił przerwę. 

 



Przerwa: godz. 10
45

 – 11
05 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

13 radnych i przystąpił do realizacji punktu 9. 

Nieobecna Radna Genowefa Rosochowata. 

 

Ad. 9  

 

Informację na temat dotychczasowej realizacji w roku bieżącym zadań inwestycyjnych i prac 

remontowych na terenie Gminy Wierzchowo przedstawił Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński 

– pisemna informacja stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Ryszard Borowicz poinformował, że na 

posiedzeniu wyjazdowych Komisji do placówek oświatowych stwierdzono wiele uchybień w 

związku z termomodernizacją w budynkach tych placówek. Pracownik Urzędu Gminy na 

posiedzeniu Komisji poinformował, że większość usterek usunięto, pozostałe przyjęto do 

realizacji. 

Radny Ryszard Borowicz poinformował, że woda do Sośnicy jest już dostarczana z 

hydroforni w Wierzchowie, za co podziękował Wójtowi i Dyrektorowi GZGK w 

Wierzchowie. 

 

Wójt Gminy Jan Szewczyk odnosząc się do interpelacji zgłoszonej przez Radnego Andrzeja 

Kaczorkiewicza poinformował, że zostały naprawione studzienki, natomiast jest problem z 

wyegzekwowaniem od wykonawcy przywrócenia nawierzchni drogi w Otrzepie do stanu 

sprzed budowy kanalizacji, działania w tej sprawie będą ponowione. 

Na teren dworca PKP w Wierzchowie zostaną przeniesione dwie lampy, które obecnie 

zlokalizowane są w okolicach sklepu p.Maszkowskiej w Wierzchowie, a które są w tym 

miejscu zbędne. 

 

Komisje Rady Gminy na swoich posiedzeniach pozytywnie oceniły realizację inwestycji i 

remontów w roku bieżącym. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz, wobec braku dalszej dyskusji zamknął punkt 9 

porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 10. 

 

Ad. 10 
 

Dyrektor Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wierzchowie Jarosław Doroszuk 

uzasadnił wniosek o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na 2016 rok. 

Wszystkie stałe Komisje Rady Gminy zapoznały się na swoich posiedzeniach z 

proponowanymi przez Zakład taryfami: 

I. Taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę: 

1. Grupa I – gospodarstwa domowe i pozostali odbiorcy 3,28 zł/m
3, 

(z podatkiem VAT). 

2. Grupa II – przedsiębiorstwa wykorzystujące wodę do produkcji – 4,13 zł/m
3
 (z 

podatkiem VAT) 

II. Taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków: 

1. Grupa I – gospodarstwa domowe i pozostali odbiorcy 6,18 zł/m3, (z podatkiem 

VAT). 

2. Grupa II – przedsiębiorstwa wykorzystujące wodę do produkcji – 6,26 zł/m3 (z 

podatkiem VAT). 



W posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Komisji Budżetu i Finansów uczestniczył Dyrektor 

GZGK. Duża część dyskusji dotyczyła podwyżek płac dla pracowników GZGK, zawartych  

w taryfach. 

Zarówno na posiedzeniach Komisji, jak i na posiedzeniu sesji Radni stwierdzili, że w świetle 

obowiązujących przepisów, tj. ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków Rada Gminy nie ma zbyt dużego wpływu na wysokość stawek opłat 

taryf. Rada może tylko zatwierdzić taryfy bądź je odrzucić, jeżeli Wójt wykaże, że wniosek 

jest przygotowany niezgodnie z prawem. 

Zgodnie z obowiązującymi procedurami wniosek jest kierowany do Rady Gminy, ale 

składany na ręce Wójta, aby Wójt zgodnie z obowiązującymi procedurami uchwalonymi w 

ustawie dokonał: 

1) sprawdzenia, czy taryfy i plan zostały opracowane zgodnie z przepisami ustawy oraz 

zweryfikował koszty pod względem celowości ich podnoszenia; 

2) przygotowania projektu uchwały rady gminy. 

Rada Gminy zatwierdza, a nie ustala taryfy, podejmuje decyzję, na którą nie ma wpływu. 

Radni stwierdzili, że Rada Gminy podejmując uchwałę o zatwierdzeniu taryf sankcjonuje 

wzrost wynagrodzeń w GZGK, zgodnych de facto z zarządzeniem Wójta.  

Radny Maciej Słomka zapytał czy Gminę stać jest na podwyżki płac. Stwierdził, że sprawa z 

podwyżką płac nie jest do końca przemyślana i mało racjonalna. 

Radny Józef Wódz powiedział, że podniesienie ceny za wodę i ścieki nie wolno łączyć z 

podwyżką płac. 

 

Dyrektor stwierdził, że opracowując wniosek o zatwierdzenie taryf ustosunkował się do 

Zarządzenia Wójta w sprawie opracowania materiałów planistycznych do projektu budżetu 

Gminy Wierzchowo na rok 2016. Poinformował, że alokacja przychodów taryfowych, to nie 

tylko wynagrodzenia, ale przede wszystkim koszty eksploatacji i utrzymania sieci 

wodociągowej i kanalizacyjnej (amortyzacja, materiały, energia, opłata środowiskowa, 

podatki i opłaty). 

 

Sekretarz Gminy poinformował, że za funkcjonowanie Zakładu odpowiada Wójt, taka jest 

konstrukcja ustawodawcy w sprawie zatwierdzania taryf. Wójt stwierdził, że taryfy pod 

względem merytorycznym zostały opracowane zgodnie z prawem. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 10 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 11. 

 

Ad. 11 

Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński poprosił  Radnych o wniesienie autopoprawki w 

podstawie prawnej projektów uchwał: druk nr 71, druk nr 73, druk nr 74, druk nr 75, druk nr 

76 polegającej na dodaniu, po wyrazach „poz. 1515” wyrazów „z późniejszymi zmianami”, 

ponieważ po wysłaniu materiałów do radnych zmianie uległa ustawa o samorządzie 

gminnym. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

1) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 8 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 5 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XIII/70/2015 w sprawie zatwierdzenia taryf dla 



zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków – która 

stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu, 

 

2) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XIII/71/2015 w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego w 2016 roku – która 

stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu, 

 

3) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XIII/72/2015 w sprawie określenia kryteriów i przyznania 

każdemu kryterium określonej liczby punktów oraz określenia dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów dla kandydatów zamieszkałych 

poza obwodem publicznej szkoły podstawowej lub publicznego gimnazjum w 

postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej publicznych szkół 

podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Wierzchowo – która 

stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu, 

 

4) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XIII/73/2015 w sprawie zamiaru połączenia 

samorządowych instytucji kultury – Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i 

Turystyki w Wierzchowie oraz Biblioteki Publicznej im. Ignacego Solarza w 

Wierzchowie – która stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu, 

 

5) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XIII/74/2015 w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2015-2025 – która stanowi 

załącznik nr 14 do nin. protokołu, 

 

6) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XIII/75/2015 w sprawie przyjęcia Programu współpracy 

Gminy Wierzchowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2016 – która stanowi załącznik nr 

15 do nin. protokołu, 

 

7) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XIII/76/2015 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wierzchowo na 2015 rok – która stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 11 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 12. 

 



Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść odpowiedzi, które 

wpłynęły do biura Rady Gminy na zgłoszone przez radnych interpelacje. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na interpelacje zgłoszone na dzisiejszej sesji, 

odpowiedzi zostaną udzielone pisemnie. 

 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 12 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 13. 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz na podstawie art. 24 ust. 12 ustawy z 

dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2015r. poz. 1515 z późn. zm.) 

przedłożył Radzie Gminy informację: 

1) z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych, złożonych przez Radnych Rady Gminy 

Wierzchowo, 

2) z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych, złożonych Wójtowi Gminy 

Wierzchowo na podstawie art. 24h ust. 3 pkt 3 ustawy o samorządzie gminnym. 

Wymienione informacje stanowią odpowiednio załącznik nr 17 i załącznik nr 18 do nin. 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radnych o przeanalizowanie potrzeby aż czterech 

komisji Rady Gminy. Mija rok pracy Rady VII kadencji. Zgodnie z ustaleniem, po roku pracy 

Rada miała powrócić do propozycji powołania dwóch Komisji, oprócz Komisji 

Organizacyjnej i Komisji Rewizyjnej. 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej poinformował, że 18.12.2015r. odbędzie 

się Wigilia dla osób samotnych. Poprosił zebranych o wskazanie lub zgłaszanie takich osób. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 13 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 14. 

Ad. 14 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz 

o godz. 12
55

 zamknął obrady XIII sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

        Przewodniczący Rady 

        Andrzej Kaczorkiewicz 

Podpis protokolantów: 

1. I. Lewandowska…………………. 

2. D.Łukaszewska …………………. 


